
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 10. září 2013
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 18.11.2013 � 21:47:58

6/2013

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Marie Košařová, Ladislav Bulín, Pavel Babor, Jaroslav Bulín,
Jitka Kulíšková
Hosté: Jaroslava Romová, Zdeněk Rom, Rulík Milan, Gajanová Marianna, Lang Hubert, Hajšlová
Zdeňka, Hynek, Babor Josef, Veselý Jan, Bulín Jaroslav ml., Yolkin Miron, Olach Jaroslav, Koura
Vladimír, Vlk Jiří, Mušková Marie, Šafránek Jaroslav 
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 5.
zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2013, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 7 členů
zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Kontrola usnesení z minulé schůze
4. Projednání stavby Teplovodu Bílov
5. Návrh na změnu rozpočtového opatření
6. Schválení návrhu týkajícího se pozemkové úpravy Bílov
7. Různé :
- dotace na hřbitovní vrata pro kostel v Potvorově
- kontejnery na odpad
- předvánoční posezení
- informace o volbách

8. Diskuze
9. Usnesení a závěr

Zastupitelé schvalují program schůze. Nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o rozšíření bodů
jednání.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem
 pan J. Slach a p. L. Bulín
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad3/ Starosta konstatoval, že minulé usnesení bylo splněno: bílovští občané obdrželi informace o
stavbě teplovodu i o dnešní schůzi osobně domů, mimobílovští zájemci o připojení byli o obojím
informováni e-mailem.
Ad 4/ Starosta seznámil přítomné s klady a zápory plánované stavby teplovodu (viz příloha zápisu).
Přítomní účastníci se k problému vyjádřili. Došlo k závěru, že v letošním roce o dotaci za stávajících
podmínek žádat nebudeme, pokud by se však podmínky v příštím roce zlepšily, pokusíme se o
stavbu v příštím roce. Nakonec hlasovali, kdo je pro stavbu a kdo je proti. 
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Hlasování všech zúčastněných občanů: 0 pro, 22 proti, 4 se zdržel
Hlasování zastupitelé: 0 pro, 7 proti, 0 se zdržel
Ad5/  Předseda finančního výboru přednesl následující návrh na změnu rozpočtového opatření:
Finanční výbor projednal nezbytné úpravy rozpočtu  první  rozpočtové opatření v roce 2013  a
předkládá jej obecnímu zastupitelstvu ke schválení.  
Rozpočet 2013 po změnách: příjmy 1 668483,- Kč, výdaje 1 666220,29,- Kč.
Rozpočet bude přebytkový, s přebytkem výši 2262,71,-  Kč. 
Zastupitelé projevili s návrhem souhlas.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 6/ Starosta předložil zastupitelstvu návrh týkající se pozemkové úpravy v obci Bílov, konkrétně
intravelánu obce, kterého by se úpravy netýkaly. Zastupitelé návrh schválili
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 7/  Různé
a/ Starosta předložil žádost Občanského sdružení pro románský kostel v Potvorově o příspěvek na
nová vrata a na opravu hřbitovní zdi. Navrhl přispět částkou 30 000,- Kč. Zastupitelé i přítomní návrh
bez připomínek schválili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
b/ Starosta předložil žádost několika bílovských občanů instalovat na přechodnou dobu v obci
kontejner na odpad. Zastupitelé návrh schválili a pověřili starostu vyřízením objednávky.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
c/ Starosta informoval přítomné o připravovaných volbách do poslanecké sněmovny v říjnu 2013 a o
předvánočním posezení, na které všechny pozval. Přítomní vzali informace na vědomí.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Protože nebylo dalších příspěvků do diskuze, navrhl starosta následující usnesení:
6. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 10. 9. 2013:
11/ 2013 - zastupitelé  a přítomní občané souhlasí s tím, aby se v letošním roce nepodávala žádost o
dotaci na stavbu teplovodu. Pokud se v budoucnu zlepší podmínky pro obec, bude se o stavbě
jednat v budoucnu.
12/2013 - zastupitelé souhlasí s předloženým rozpočtovým opatřením č. 1/ 2013
13/2013 – zastupitelé schvalují návrh ploch, kterých se nebude týkat pozemková úprava v Bílově dle
předloženého návrhu
14/2013 - zastupitelé souhlasí s příspěvkem na vrata a hřbitovní zeď u kostela v Potvorově ve výši
30 tisíc Kč
15/2013 - zastupitelé schvalují objednání kontejneru na směsný odpad

Zapsal dne 10.9. 2013: Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín

							Starosta obce: Mgr. Pavel Bulín
Příloha zápisu z 5. zasedání OZ Bílov:
Teplovod Bílov

Velmi jsem o něj stál x očekával jsem lepší podmínky ohledně dotace (obce běžně dostávaly 90%
výdajů (např. oprava silnice Bílov - Vysoká Libyně) x letos to vypadá na 30 - 40%
Pro	Proti
1. Pro občany levné teplo - bez  práce, špíny, kouře... - při reálném riziku zdražování energií

2.Čistá vesnice v zimě,
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využití odpadního tepla, které jinak půjde do vzduchu
3.Máme hotový projekt, územní řízení a stavební povolení = jsme na stavbu po formální stránce
připraveni

4.Šance se možná už nikdy nebude opakovat	1.Vykalkulovaná cena od projektanta - 20 mil Kčs
DPH, asi 16 milionů Kč bez DPH
(Nutnost stát se plátci DPH = zdražení apartmánů)
2.Dotace pravděpodobně jen 
5 - 6 milionů Kč

3. Nutnost půjčit si minimálně 
6 -7 milionů Kč při předpokladu, že se výběrovým řízením cena sníží (což není zcela jisté)(úrok bude
další 1 milion Kč)

4.Zadlužení obce - zastavit bance veškerý majetek včetně pozemků
5.Současné příjmy obce = asi 1milion Kč/rok, na investice nám zbývá cca 200 tisíc /rok

6.Nejisté, kolik bude obec dostávat v budoucnu z daňových výnosů

7.Nutnost odpojit prokazatelně kotle - záleží na každém konkrétním kontrolorovi, co bude vnímat jako
prokazatelné

8.Není jisté, zda bude vždy dost tepla (odstávky, poruchy, velké mrazy)

9.Od občanů bychom museli požadovat minimálně 20 tisíc Kč/rok za teplo, těžko by se ale
spravedlivě oceňovalo, kdo kolik tepla nutně spotřebuje

10.Někteří občané nebudou požadovat "tolik" tepla, budou tedy platit nižší příspěvek než 20 tisíc Kč/
rok = obec bude mít problémy se splácením dluhu
11.Obec by minimálně na 10 let byla totálně zadlužena

Závěr: Cítím, že nedodržím to, k čemu jsem vás před dvěma roky přemlouval, ale osobně se bojím
do toho jít - rizika převažují a mohly by fatálně ohrozit vesnici.
Pavel Bulín
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